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Z A P I S N I K 
sa 76. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 20. listopada 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Martina 
Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova gradonačelnika, samouprave i 
uprave, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, 
direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o,  Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tihana 
Ljubojević, pedagoginja u Dječjem vrtiću "Hlojkica" Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica 
Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj  
Odsjeka za proračun i financije, Davorin Klobučar, djelatnik Goranskog sportskog centra, 
Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici 
prisustvuje Martina Petranović, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana 
Ljubojević, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar.   
 
MARTINA PETRANOVIĆ 
- Voditelj Službe Tomislav Mrle te Goranka Kajfeš i Zvezdana Jerković danas prisustvuju 

seminaru o sigurnosti dječjih igrališta.  
- Čeka se reakcija župana vezano uz organiziranje sastanka na temu zemljišnih zajednica. 
- Aktivnosti na uspostavi Info punkta se nastavljaju, za srijedu je dogovoren posjet PP Rijeka 

tj. njihovom Info punktu, krajem tjedna se ide u TZ na konačni dogovor. 
- Nakon posjete Opatiji gdje se vidjela dobra praksa, te nakon saznanja da Grad Rijeka već 

neko vrijeme pitanje prometne mladeži rješava preko prometnih redara, trenutno se izrađuje 
projekcija troškova formiranja prometne mladeži (4 osobe) u odnosu na jednog prometnog 
redara tijekom ljeta. 

- Ovaj tjedan će se poduzeti potrebne radnje da se što prije krene u čišćenje stana u Zagrebu 
(ostavina Polić).  

- Nakon dobivenih primjera iz 14 gradova u nastavku su aktivnosti oko izrade projekcije 
troškova za portira.  

- Nakon dobivanja odobrenja HZZZ-a na 2. izmjene programa, do kraja tjedna slijedi 
raspisivanje javnog poziva s čime se završava 2014. godina. 

- Nastavlja se izrada materijala za sjednicu Gradskog vijeća vezanu uz Povelju o organizaciji 
civilnog društva. 

- Što se tiče zamolbe Hotela Mance potrebno je istražiti papirologiju vezano uz njegovu 
situaciju. 

- Ukoliko dobijemo očitovanja na dopis vezan uz "Logopede bez granica" (za sada je 
očitovanje došlo od OŠ Frana Krste Frankopana iz Broda na Kupi) odlučit će se u kojem 
pravcu usmjeriti daljnje aktivnosti.  



- U četvrtak je savjetovanje vezano za novi Zakon o zaštiti na radu koji je u primjeni od lipnja 
2014. godine. 

- Što se tiče bagatelne nabave za računala očekujemo potrebne informacije od MikroGorana. 
 
GORDANA PISKAČ 
- Danas će se održati sastanak s Lidlom vezano uz uređenje njihovog platoa i kontakt plohe. 
- Sastanak s gospodinom Petranovićem koji se trebao održati danas na temu uređenja prilaza 

do njegovog objekta u Supilovoj ulici, odgođen je za petak. 
- Utorkom se održavaju sastanci vezani za Supilovu ulicu na kojoj danas kreće asfaltiranje. 
- Namjerava pripremiti izmjenu Odluke o nerazvrstanim cestama jer je napravljen ažurirani 

popis cesta.  
- Dovršit će se ugovor s geometrom nakon čega će se dogovoriti način cijepanja parcela u 

Dolima.  
- Dobivena je okvirna informacija o cijeni projektne dokumentacije za cestu Kovačeva voda - 

Poslovna zona na iznos od 340.000 kuna bez PDV-a. Potrebno je odlučiti da li krenuti u 
izradu projektne dokumentacije ili s Hrvatskim šumama dogovoriti sufinanciranje. 
Gradonačelnik je zatražio da se organizira sastanak s voditeljem HŠ Uprave šuma Podružnice 
Delnice gospodinom Petranovićem. 

- Izradit će se prijava projekata na natječaj Ministarstva turizma. 
 
DAVORIN KLOBUČAR 
- U petak je sudjelovao na savjetovanju o obuci neplivača koje je održano u Orahovici gdje je 

kandidirao Delnice za sljedeće savjetovanje koje će se održati 2016. godine.  
- Predao je kandidaturu za Festival žena koji se održava iduće godine. 7. studenoga znat će se 

da li je kandidatura prihvaćena, a ako je to će biti obznanjeno i najavljeno sljedećeg dana u 
Kninu gdje ćemo biti predstavljeni kao budući organizatori te manifestacije. Prijedlog je da se 
manifestacija održi u krajem listopada, a nastojat će se u Knin odvesti članice Udruge Parejda 
kao sudionice budućeg domaćina te manifestacije. 

- U petak će se održati značajan skup na kojem će se razgovarati o mogućnostima dobivanja 
velikih organizacija i događanja. Prisustvovat će predsjednik Hrvatskog saveza sportske 
rekreacije, član HOO, glavni tajnik za lokalni sport, predsjednik zajednice sportova PGŽ, 
Riječkog sportskog saveza te Goranskog sportskog centra i Grada Delnica, a bit će pozvan i 
predstavnik Saveza sportske rekreacije PGŽ. Nakon sastanka sudionici će obići sportske 
objekte u Delnicama a potom i na Platku.   

- U tijeku su radovi na sanaciji bazena. 
- Na području MO Brod na Kupi dogodio se požar na vikend kući u Goliku. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Postrojba je sudjelovala u intervenciji gašenja požara u Goliku zajedno s DVD Brod na Kupi. 

U gašenju je sudjelovalo 6 vatrogasaca. Izgorio je krov, donja etaža je natopljena i trenutno se 
radi na dogašivanju objekta.  

- Na lokaciji kod Elektromaterijala orezuju se grane na jelkama. 
- Odradit će se rušenje lipe u Kupjaku, nastavit će se s radovima na Caffe baru "Tigar". 
- Nakon razgovora s djelatnikom Komunalca dogovoreno je rješavanje hidrantskog nastavka u 

Vatrogasnom domu. 
 
TIHANA LJUBOJEVIĆ 
- Zahvaljuje gradonačelniku što je, povodom Dana kruha, posjetio Vrtić i vrtićarcima donio 

kruh ispečen pod pekom. 
- Završen je natječaj za višu medicinsku sestru. Došla je jedna prijava i u pripremi je sjednica 

Upravnog vijeća.  



- U utorak će pripravnice izvesti predstavu "Tri praščića". 
- U srijedu je sjednica Odgajateljskog vijeća na kojoj će se, između ostaloga, raspraviti Analiza 

tromjesečnih planova za listopad, studeni i prosinac te izlaganje odgajateljica Vesne Gašparac 
i Snježane Čavić. 

- U srijedu sudjeluje u emisiji "Znanje je moć" s temom "Uloga pedagoga u dječjim vrtićima". 
- U tijeku su aktivnosti oko Dana zahvalnosti za plodove prirode. 
- Počinju pripreme uz Mjesec knjige. 
- Što se tiče "logopeda bez granica" smatramo da to nije primjereno za djecu predškolske dobi, 

smatramo da su oni premali i da bi bilo bolje da se nađe konkretna osoba koja bi radila sa 
njima. 

 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- Pripremiti kandidature za natječaj Ministarstva turizma. 
- Sutra je sjednica Koordinacije Turističkih zajednica Gorskog kotara s temom planiranja 

zajedničkih aktivnosti. 
- Poslati će se pozivi za 13. sjednicu Turističkog vijeća koja će se održati sljedeći tjedan na 

temu prihvaćanja Programa rada za 2015. godinu. 
- Od računovodstva očekuje Financijska izvješća za 9-mjesečno razdoblje što će biti tema 

skore sjednice Nadzornog odbora. 
- Za četvrtak je zakazan sastanak vezan uz Info punkt. 
- Županijska turistička zajednica je za petak sazvala Koordinaciju na temu Programa za iduću 

godinu. 
 
NIKOLA MUVRIN 
- Subota je bila radna, dopremljena je zemlja koja će se stavljati oko lipa u Supilovoj. 
- Čistilo se groblje u Kuželju, Turkima, Hrvatskom i Razlogama. Preostaje još za urediti 

groblje u Crnom Lugu i Delnicama. 
- Dogovarala se nabava novih lipa zajedno s JVP. 
- Obavljaju se ostali poslovi prema pozivu za potrebe Grada. 
- Inspekcija protupožarne zaštite iz Rijeke izvršila ispitivanje elektro instalacija, gromobrana i 

slično. Više-manje bilo je sve u redu.  
- Gradonačelnik je, obzirom na jučerašnje sramotne promenade automobilima po groblju, 

zatražio da vrata groblja budu zaključana. Naime, jučer je tko god se sjetio ulazio 
automobilima u groblje kao da se radi o ulici. Groblje nigdje nije dostupno automobilima pa 
neće biti ni ovdje. Groblje mora biti zatvoreno osim za pješake, oba kolna ulaza moraju biti 
zaključana. Osim kamenoklesara (kojima će se otključati ulaz) i "Risnjaka" nitko drugi 
automobilom ne može ući u groblje. Nikola Muvrin navodi da su vrata bila otključana jer se 
rade nova grobna mjesta. Također navodi da ima pritužbi nekih građana koji ne mogu pješice 
dođi do svojih grobnih mjesta. Gradonačelnik još navodi da Odluka o grobljima također ne 
dozvoljava ulazak automobila u groblje i zatražio je da se, radi poštovanja prema onima koji 
tamo "leže" strogo zabrani ulazak automobila na groblje. Davorin Klobučar zatražio je da se 
ulazak automobila u groblje zabrani i u Brodu na Kupi. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Kolegica Kajfeš danas je na stručnom usavršavanju za upravljanje dječjim igralištima. 
- Potrebno je odrediti način na koji bi se raspodijelila sredstva dobivena za elementarnu 

nepogodu u iznosu od 241.000 kuna od PGŽ. Potrebno je napraviti ključ koliko kome 
isplatiti, potrebno je poslati obavijest ljudima koji su prijavili štetu, prikupiti njihove podatke, 
brojeve računa na koje će im se sredstva uplatiti. 

- Pri završetku je izmjena stolarije na Vatrogasnom domu u Crnom Lugu. 
- Napravljen je ugovor o zakupu s Lidlom za postavljanje njihovih reklama. 



- Vlasnik Disko kluba podnio je zahtjev za organizaciju relija te je potrebno pregledati trasu. 
- Danas očekuje žalbe DUUDI na Rješenja za komunalnu naknadu. 
- Potrebno je napraviti izvještaj za Fond za zaštitu okoliša za zgradu grada i poslati im novi 

energetski certifikat. 
- Redovito će se odrađivati poslovi vezani uz naknade za nezakonito izgrađene zgrade, 

suglasnosti na projekte, posebne uvjete gradnje i komunalni doprinos. 
- Potrebno je napraviti odluku i rješenje Komunalcu vezano za pristupnu cestu za pretovarnu 

stanicu. 
- Izvršit će se dogovor za izgradnju Lidlovog parkirališta i uklapanje našeg parkirališta, a s 

Obrtom Belobrajdić dogovorit će se početak radova na uređenju parkirališta. 
- Sutra su sastanci vezani za radove na Supilovoj ulici, danas se kreće s asfaltiranjem. 
 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Ovaj tjedan održava se središnja svečanost obilježavanja 140-te obljetnice Narodne knjižnice 

i čitaonice. Dovršavaju se poslovi, poslano je 140 pozivnica, danas će se izvjesiti plakati, 
panoi će biti gotovi u četvrtak.  

- U radijskoj emisiji "Čitateljski kutak" govorit će o povijesti Knjižnice, a u četvrtak će se, 
izravno u eter, u emisiji "Znanje je moć" govoriti o obljetnici. 

- U četvrtak će se uređivati Radnički dom, a zbog svečanosti Knjižnica neće raditi u petak. 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Vezano uz zaduženje, u petak je HABORU  dostavio svu potrebnu dokumentaciju. S 

gospodinom Jukićem pregledana je financijska dokumentacija na koju nije bilo primjedaba. 
Preostaje još građevinski dio koji se odnosi na troškovnike i investicijski plan, koji će se 
predati odjelu koji je unutar HABORA zadužen za taj dio. Slijedi okvirni ugovor koji bismo 
trebali dobiti ovaj tjedan što je važno zbog suglasnosti Ministarstva financija te izmjene 
Odluke o izvršavanju. Nakon toga isto se može pripremiti za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Započinju aktivnosti vezane uz izradu Plana za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. 
godinu. Ministarstvo financija još uvijek nije izradilo upute za izradu proračuna te obzirom 
na ovu specifičnu situaciju ne znamo koji je okvir Ministarstvo namijenilo za nas. Vjerojatno 
će scenarij plana biti bez Zakona o brdsko-planinskom području, a budu li sredstva osigurana 
na neki drugi način to ćemo rješavati rebalansom. 

- Obračunat će se naknade za Gradsko vijeće za rujan, naknade za odbore, poslati opomene i 
ovrhe, obračunati PDV. 

- Kolega Majnarić sudjeluje u aktivnostima Projektnog tima za Supilovu ulicu, aktivnostima za 
korištenje obnovljivih izvora energije, izradi investicijskog vodiča Gorskog kotara. 

 
 

Dovršeno u 8,45 sati 
 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 


